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产品名称 亮点�德胜门 - 主页

公司名称 北京华信商办科技有限公司

价格 6.00/m/天

规格参数

公司地址 北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园

联系电话 13716135070 13522230053

产品详情

亮点德胜门文创园的设计理念，始终坚持空间的开放性与互动性。底层“玻璃盒子”将更多的光和河岸
风景引入室内；公共办公空间中，有20%用于“浪费”，并营造了一系列生活美学节点，只为忙碌的你
充电续航，只为给置身其中的每个人更多放松，更多留白，更多创想，更多可能。共享空间的一角，咖
啡香浓；通透的会议室，内外皆景；立体露台花园，音乐悠然；这里没有甲乙，没有高低，有的是协力
前行的平等心。每个人都是工作的享受者，都是这个空间的主人。12000米的曼妙护城河水岸，展臂相拥
亮点.德胜，放慢脚步，让刚刚办公室中的脑力激荡稍作沉淀。一步一景，邂逅河岸四季，与河中的鱼儿
交换心事，安静倾听德胜门的述说。

The design concept of the highlight Deshengmen Cultural and Creative Park always adheres to the openness and
interactivity of the space. The bottom "glass box" introduces more light and riverbank scenery into the interior; In
public office space, 20% is used for "waste" and creates a series of aesthetic nodes in life, only to recharge the battery for
busy people, and to provide more relaxation, more space, more creativity, and more possibilities for everyone
involved. In a corner of Shared space, coffee is fragrant; A transparent conference room with both interior and exterior
views; A three-dimensional terrace garden with leisurely music; There is no hierarchy here, no hierarchy, and there is a
sense of equality in working together to move forward. Everyone is the enjoyment of work and the owner of this space.
The 12000 meter graceful Moat water bank embraces the bright spot with arms outstretched. Desheng slows down and
lets the brain surge in the office precipitate slightly. Step by step, encounter the four seasons on the riverbank,
exchange thoughts with the fish in the river, and quietly listen to the narration of Deshengmen.

亮点�德胜门https://dsmld.h-lou.com
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